
Zápis ze zasedání FV – 14.9.2022 

 

Přítomni:  

David Nimrichter, Eva bezděkovská, Vladimír Šimek, Jiří Škorpil,  

Hosté: Iveta Bočanová taj.obce, Bohuslava Herejková, účetní obce. Omluveni: M.Dobrá 

Program jednání: 

1.Průběžné plnění rozpočtu obce 

2. Rozpočtová opatření č. VII, VIII, IX, X,XI. 

3. Poděkování úředníkům obce 

Usnesení: 

1. 

Příjmy obce dle plánovaného rozpočtu jsou plněny. Příjmy z RUD (rozpočtové určení daní) jsou 

aktuálně vyšší o 4 mil Kč. Jedná se o daň z příjmu právnických osob (+ 2 mio) a vyšší výběr DPH (+ 

2mio Kč). Plánované výdaje neplníme o 7 mil Kč. Důvodem je ČOV, kde se teprve začne fakturovat 

(aktuálníplnění výdajů je na 20%, alikvota je 67%) a rekonstrukce ZŠ, kde také ještě nebyla (k 

31.8.)fakturována celá částka – zde plníme na 24%. Po započtení těchto investic budeme plánované 

výdaje mírně překračovat.  

FV opakovaně doporučuje dodržovat rozpočtovou kázeň – tj. striktně dodržovat plánované výdaje a 

tyto nenavyšovat + nefinancovat v rozpočtu neplánované výdaje (jak investice, tak provozní náklady – 

vyjma nezbytných). FV po konzultaci s účetní obce, paní Herejkovou, doporučuje mimořádnou 

splátku úvěru ve výši 5 mil Kč – jedná se o úvěr na koupi vodovodní řadu “Radyně“, kde máme 

plovoucí sazbu navázanou na PRIBOR a její výše se blíží 10% p.a. Po uskutečnění mimořádné splátky 

bude úvěr zcela splacen v dubnu 2023 a zaplacené úroky by se výrazně snížily. 

FV také doporučuje využít nabídku domovské banky (Česká spořitelna) na uložení volných finančních 

prostředků na spořící účet resp. termínovaný vklad. Při aktuálním zůstatku na účtech – 37 mil. Kč k 

31.8.2022 – nám inflace (v srpnu 2022 je 17,1%) snižuje o 500 tis. Kč měsíčně reálnou hodnotu 

finančních prostředků. 

2. 

FV vzal souhlasně na vědomí rozpočtová opatření č. VII - X, již  schválené RO.                                                  

FV doporučuje RO č.XI, představené účetní obce, ke schválení.  

3. 

FV děkuje všem úředníkům obce včele s tajemnicí Mgr.Bočanovou za spolupráci. FV děkuje taktéž 

účetní obce, paní herejkové zspolupráci v minulém volebním období. 

Ve Šťáhlavech, dne 14.9.2022 

MUDr.J.Škorpil, Ph.D.                                                                                                                                 

Předseda FV 


